
                                       

Protokoll Viltspårkommitté-möte 2025-04-24 

 
MÖTET HÅLLES KL 19:00 VIA TEAMS.  

 

Deltagare: Göte Roman, Katarina Hedman, Ingalill Håkansson, Andreas Örnehag 

Anmält förhinder: Jens Yhrefors 

 

1. Mötets öppnande 

Göte öppnar mötet 

 

2. Val av mötessekreterare 

Katarina Hedman väljs som sekreterare 

 

3. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkänns 

 

4. Val av justerare 

Alla justerar protokollet 

 

5. Föregående mötesprotokoll 

Godkänns och läggs till handlingarna 

 

6. Vänskapskampen 2025 

Anmälningstiden går ut 27/4. Hittills 4 anmälningar.  

Göte skriver en påminnelse på BCS facebooksida.  

Ingalill blir lagledare för det svenska laget 

 

7. Vänskapskampen 2026 

Värmland Dals Beagleklubb har meddelat att de kan arrangera kampen 2026. 

 

Vi uppdrar åt Värmland Dals beagleklubb att arrangera Vänskapskampen 2026. 

Datum blir 6-8 juni 2026. 

 

Diskussion har kommit upp om namnbyte på Vänskapskampen till Nordiska 

mästerskapen i viltspår. BCS är positiva till namnbytet. Vi ställer oss också positiva 

till detta. 

8. Införande SKK Start 

SKK Jenny Damgren ska lägga in viltspåransvariga för varje LA i SKK start. Det 

kommer att göras inom kort.  

 

Göte Roman kommer att registrera resultaten efter kontroll.  

 

Utbildningsmaterial finns hos SKK på hemsidan. 

 

Policy för kostnader, administrationsavgift och hur domaravgifter ska betalas bör 

samköras för alla LA. Katarina tar upp detta på kommande BCS möte. 

Viltspårkommittén rekommenderar att alla LA har samma administrationsavgift och 

att man kan ha olika domaravgifter beroende på om ekipagen är medlemmar i 



Beagleklubben eller inte. 

 

Viltspårkommittén rekommenderar domare att fylla i ett skogskort och registrera 

spåren i efterhand i SKK start i lugn och ro. Värmland Dals har ett bra skogskort 

som vi kan rekommendera alla LA att använda. 

9. Arbetsordning 

Göte har skickat ut ett förslag till arbetsordning.  

Kommittén anser att förslaget är bra och Göte skickar arbetsordningen till BCS för 

beslut.  

10. Övriga frågor 

Statuter för Sveriges bästa viltspårbeagle. För att promota att hundarna går i 

beagleklubbens regi föreslår Värmland att det ordinarie provet skall hållas i 

Beagleklubbens regi. En del län har inte möjlighet att hålla ordinarie prov vilket 

försvårar detta. Det finns ett gammalt dokument för Beagle SM 2022 innehåller en 

hel del bra idéer till statutändringar. Ingalill skickar ut detta. Vi fortsätter 

diskussionen vid ett annat tillfälle. 

11. Nästa möte 

Göte kallar till nästa möte 

 

12.  Avslutning 

Göte avslutar mötet och tackar för god uppslutning. 

 


